
Referat bestyrelsesmøde 
31-05-2023 

• Deltagere: Mille, Nadia, Inger, Mette, Christina 

• Afbud: Anne-Louise 

Punkt 1: Økonomi 
Økonomien forløber planmæssigt. Vi har fået tildelt 15.000 kr. til afholdelse af SPA-dage fra ELRO-fonden. 

Der er kommet regning fra ormekur og ormeprøver, som fordeles ud til de relevante opstaldere. 

Punkt 2: Status på elevheste 
• Sorte Per: er stadig halt og har fortsat pause fra rideskole og ridefysioterapi. Men han må begynde 

at blive trukket med på korte ture, så det går fremad. 

• Frida: har fået ondt i skulderen. Hun tilses af dyrlæge mandag 

• Alfi: har fået fuldpart, som starter med at ride ham i den kommende uge. Han er af den grund taget 

helt ud af ridefysioterapien og går nu kun i elevskolen. 

• Noma: må indtil videre springes af Mette, hvis hendes part ikke vil/ kan springe hende om tirsdagen 

ved Line 

• Abelone: er for tynd og skal have opfedningsfoder. Hun bliver trukket rundt i hallen uden rytter for 

at vænne sig til ridefysioterapimiljøet men bruges ikke før hun har taget korrekt på.  

Der er planlagt tandlægebesøg til alle elevhestene i uge 28.  

Punkt 3: Projekt ny elevskole 
Underviserne har været i gang med didaktikkurset. Noget af kurset er udskudt til senere, da vi ikke blev helt 

færdige. Underviserne er begyndt at inddele eleverne efter de nye elevhold/trin. Der arbejdes fortsat med 

holdfordelingerne. 

Der er planlagt en deltagelse i HEP-kursus i starten af sommerferien. 

Punkt 4: Hestebrug 
Hestene må kun gå 3 timer dagligt. Dette er inklusive træning, stævner, ridefysioterapi, hold, part, ridetur, 

og alle andre timer hvor hesten arbejder.  Alle heste SKAL have en ugentlig fridag. Der optimeres derfor på 

overvågningen af hestetimerne, så det fremadrettet kontrolleres ens. 

Punkt 5: Hjælp til weekendvagter og point  
Det er ofte vanskeligt at få dækket weekendvagterne ind af staldpersonalet. Så det er besluttet at indføre en 

prøveperiode, hvor opstalderne har mulighed for at byde ind på vagter, der ikke kan afsættes af personalet. 

Dette belønnes med 100 point pr. vagt. som svarer til 100 kr. i rabat på abonnementer/kontingenter i 

økonomisystemet. Det vil kun muligt for opstalderne at tage vagter i weekender og helligdage. 



Punkt 6: Opfølgning på opstaldermødet 
Der er et ønske fra opstalderne om at alle må hænge diverse ting på stalddøren og ikke kun dem der betaler 

for ydelserne. Dette afvises, da reglen er til af sikkerhedsmæssige grunde. Men der vil som alternativt blive 

undersøgt muligheden for flere dækkenholdere og sadelknægte. 

Vi minder samtidig opstalderne om, at bestyrelsen også deltager i opstaldermøderne som almindelige 

opstaldere. Der skal ikke træffes beslutninger til opstaldermøderne, da input, forespørgsler og ønsker altid 

skal vendes til bestyrelsesmøderne. 

Punkt 7: Ridelejr 
Der er fuld gang i planlægning af ridelejr og flere er nu tilmeldt.  

Punkt 8: Hjælperklippekort 
Der er fortsat svært at skaffe nok hjælpere til stævnerne. En mulig løsning på problemet er indførelsen af et 

hjælperklippekort. Dette arbejdes der videre med sammen med stævneudvalget. 

Punkt 9: Hø og wrap henover sommeren 
Det er meget tørt og der er mangel på hø og wrap hos vores faste leverandører, men vi afventer slåning af 1. 

slet og bestiller hjem i rigelige mængder. 

Næste bestyrelsesmøde: 14-06-2023 


